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همانطور که انتظار می رفت پرسپولیس با شروع تعطیلات نیم فصل به جای ورود به 
بازار نقل و انتقالات درگیر انتخاب جانشین برای یحیی گل محمدی شده است. 
در این میان ابتدا انتقادات زیادی متوجه گل محمدی شد که چرا فقط در رسانه ها 
اعلام می کند که قصد رفتن دارد و تصمیمش را عملی نمی کند و با این کار باعث 
می شـــود باشـــگاه پرســـپولیس زمان را در فصل نقل و انتقالات از دست بدهد اما 
این مربی برای آنکه در این زمینه متهم به آسیب رساندن به پرسپولیس نشود روز 
چهارشنبه هفته گذشته راهی باشگاه شد تا استعفایش را تحویل درویش دهد که 

او مخالفت کرده و خواستار این شد که چند روزی فکر کند. 
در واقع این مدیریت باشگاه پرسپولیس است که تصمیم گرفته این قضیه را کش 
دهد تا ذهن رســـانه ها و هواداران در فضای مجازی درگیر ماندن یا رفتن یحیی 
و گمانه زنی برای انتخاب جانشـــین برای او شـــود. اما آنچه مســـلم است یحیی 
تصمیم قطعی خود را برای جدایی از پرسپولیس گرفته و تمایل و انگیزه ای برای 
ادامه کار در این باشگاه ندارد. هر چند در این میان حسین شهریاری و حسین 
خبیری، دو عضو هیات مدیره باشـــگاه پرســـپولیس در تلاش بوده و هستند که 

نظر یحیی را تغییر دهند. 

 توافق مالی؛ چالش جدید یحیی و باشگاه 
قطع همکاری یحیی با پرسپولیس به همین راحتی ها هم عملی نخواهد 

شـــد، چرا که در این زمینه مشـــکلاتی وجود دارد. باشگاه پرسپولیس 
هنوز 50 درصد از آپشن قرارداد فصل پیش یحیی را نداده و از سوی 

سازمان بازرسی فعلا مجوزی برای پرداخت آن ندارد، از این جهت 
که فصل پیش یکسری پاداش ها از سوی درویش به اعضای تیم 
پرداخت شـــده که ســـازمان بازرســـی به آن ایراد گرفته و خواستار 

این شده که این رقم ها از قرارداد سرخپوشان کسر شود؛ موردی که 
پیش از این با واکنش بازیکنان و مربیان پرسپولیس هم مواجه شد. 

اما یحیی غیر از این پول حدود 50 درصد از قرارداد این فصل خود را 
هم می خواهد که البته تا اینجای فصل فقط 30 درصدش را دریافت کرده 

است. اما در این سو باشگاه پرسپولیس اعتقاد دارد وقتی یحیی خودش تمایلی 
برای ادامه کار ندارد دیگر نباید به دنبال دســـتمزد باشـــد. در واقع انتظار دارد که 
یحیی با یک استعفای کتبی آنها را خوشحال کند! در همین زمینه قرار شده که 
مدیر برنامه های یحیی طی امروز یا فردا با حضور در باشگاه در مورد نحوه جدایی 

این مربی از جمع سرخپوشان به توافق مالی برسد. 

 3  احتمال برای نیمکت پرسپولیس
یادی در مورد جانشین یحیی شده و می شود،  در روزهای اخیر گمانه زنی های ز
در حالی که مدیریت این باشگاه هنوز هیچ گام مثبتی در این زمینه برنداشته 
اســـت. امـــا در همین راســـتا با خبر شـــدیم ســـه احتمـــال فعلا مدنظر باشـــگاه 
پرسپولیس است. احتمال اول اینکه به خاطر شرایط مالی بد باشگاه، اوسمار 
به عنوان سرمربی موقت انتخاب شود و سیدجلال حسینی به عنوان دستیار 
اول در کنـــار او کار کنـــد. حتـــی نیاز باشـــد یـــک مربی داخلی نیز بـــه این کادر 
اضافه شـــود. چنانچه این کادر عملکرد خوبی داشـــته باشند تا پایان فصل به 
کارشان ادامه دهند. احتمال دوم بازگشت برانکو ایوانکوویچ است. مربی ای 

که امتحان خود را در پرسپولیس پس داده و قراردادش با عمان نیز به زودی به 
پایان می رسد. او همین حالا هم می تواند به پیشنهاد پرسپولیس پاسخ مثبت 
داده و قبل از جام ملت ها با این باشگاه توافق کند. گفته می شود مساله مالیات 
برانکو هم احتمالا قابل حل خواهد بود، چرا که اصل مالیات سه سال از قرارداد 
چهارساله او پرداخت شده و فقط سال آخر و جریمه های آن باقی مانده است. 
احتمال سوم استفاده از زوج دراگان اسکوچیچ و وحید هاشمیان برای نیمکت 
سرخپوشان است. در واقع این زوج به باشگاه پرسپولیس پیشنهاد شده و برخی 
یادی می کنند تا این زوج جانشین  افراد رسانه ای به همراه یک ایجنت تلاش ز
گل محمدی شود؛ هر چند برخی در باشگاه پرسپولیس هاشمیان را به تنهایی 
پیشنهاد داده اند. آنچه مشخص است استخدام مربی خارجی با دستیارانش 
حداقل یک و نیم میلیون دلار برای پرسپولیس هزینه خواهد داشت و این در 
حالی است که کادرفنی فعلی این باشگاه هم قرارداد سنگینی داشته اند که با 
آنها نیز باید تسویه حساب شود. طبیعتا هزینه این جا به جایی برای پرسپولیس 
یکنانش مانده به راحتی امکان پذیر  که در پرداخت دســـتمزد عقب افتـــاده باز
نخواهـــد بـــود. در چنین شـــرایطی احتمـــال اول از دو احتمال دیگر محتمل تر 
اســـت؛ چرا کـــه در ایـــن صـــورت فقط یحیـــی و دو آنالیزورش که خـــود را مغز 
متفکر پرســـپولیس می دانســـتند از این تیم جدا خواهند شـــد و بقیه اعضا 

به کارشان ادامه خواهند داد. 

 مشورت با بزرگ ترهای تیم
مدیریت باشگاه در نظر دارد برای انتخاب جانشین گل  محمدی 
یکنـــان بزرگ تـــر تیم هم مشـــورت کند. در ایـــن میان با  بـــا باز
خبر شدیم که اوسمار از لحاظ فنی و اخلاقی مورد تایید 
بازیکنان پرسپولیس است و احتمال اینکه آنها به حضور 
این مربی در کنار سید جلال حسینی در راس کادرفنی 
گفته نماند که  یاد اســـت. نا سرخپوشـــان رای دهند ز
رابطه سیدجلال با کاپیتان های پرسپولیس نیز بسیار 
خوب اســـت. بـــه هر حال به زودی ایـــن نظر خواهی از 
بزرگ ترهای تیم نیز در باشگاه پرسپولیس انجام خواهد 
گرفت و این صحبت ها تاثیر زیادی در انتخاب جانشین 

گل محمدی خواهد داشت. 

 پرسپولیس برای نقل و انتقالات هزینه نمی کند
مشکلات مالی پرسپولیس آنقدر زیاد است که این باشگاه فعلا پولی برای حضور 
در نقل و انتقالات ندارد. با این حساب بازگشت لوکادیا به پرسپولیس منتفی 
است و درویش، نبیل باهویی را به همراه شهاب زاهدی برای خط حمله کافی 
می داند. البته در این میان عیسی آل کثیر هم تمایل دارد به پرسپولیس برگردد 
اما زمانی این اتفاق رخ خواهد داد که او رســـما از ســـپاهان جدا شـــده و در واقع 
پرسپولیس را درگیر دریافت رضایت نامه اش از این باشگاه نکند. در پست های 
یکن از تیم نوجوانان  دیگر هم پرســـپولیس به دنبال این اســـت که یکی دو باز
ایران را به خدمت بگیرد. با این حساب خیلی قرار نیست اتفاق خاصی را در 
گفته نماند که باشگاه  پرسپولیس در نقل و انتقالات نیم فصل شاهد باشیم. نا
پرسپولیس برای جذب هر بازیکنی ابتدا باید پرونده شکایتی بوژیدار رادوشویچ 
را با پرداخت پنج سال مالیات او ببندد تا پنجره نقل و انتقالاتی اش باز شود. 

شمس آذر سعید دقیقی، تحسین و تعجب همگان را برانگیخت. این تیم با 
سرمربی جوانش در نیم فصل چنان پخته بازی می کرد که گویی سال هاست در 
لیگ برتر حضور داشته و اولین تجربه خود را سپری نمی کند. موضوعی که بیش از 
پیش باعث شد این تیم و مربی جوانش مورد توجه قرار بگیرند عملکرد خوب، 
مسلط، حرفه ای و بدون استرس سعید دقیقی و شاگردانش مقابل تیم های بزرگ 
و مطرح بود. آنها تقریبا تمام غول های بزرگ بالای جدول را شکست دادند و 
هرچند مقابل پرسپولیس شکست خوردند اما بازی قابل قبول و خوبی از خود 
به نمایش گذاشتند. اعتمادبه نفس بالای این مربی، اعتقاد به تفکرات خود و 
اعتماد به شاگردانش، در کنار حمایت های مدیریت از این مربی و تیمش باعث 
شد، نیم فصل بسیار موفقی را از یکی از تازه واردهای لیگ برتر شاهد باشیم. این 
موضوع بهانه خوبی بود تا صحبت های سعید دقیقی در مورد نیم فصل اول را 

بشنویم. گفت وگوی این مربی با »فرهیختگان« را در ادامه بخوانید. 

نظرتان در مورد نیم فصل اول چیست؟
قبـــل از اینکـــه به فوتبال بپـــردازم لازم می دانم به همه مردم ایران خصوصا هموطنان 
کرمانی تسلیت بگویم. ما نیم فصل را با موفقیت تمام کردیم و در ادامه نیز با برنامه 
برمی گردیم. لیست ورود و خروج محدودی داریم و سعی می کنیم اغلب نفرات خود 

را حفظ کنیم. اعتقاد دارم که بازیکنانم بسیار شایسته اند و اگر هم نیاز به یارگیری 
باشد در برخی از پست ها که بازیکن مناسب را نداریم، اقدام خواهیم کرد. اگر لازم 
باشد تیم را تقویت کنیم سعی می کنیم با جذب برخی نفرات کیفیت کلی تیم را بالا 

ببریم تا در ادامه قوی تر از قبل ظاهر شویم. 

فصل قبل خیلی از رقبا صعود شما را به برخی روابط با فدراسیون فوتبال یا دست های 
پشت پرده ربط می دادند. شاید عملکرد امسال تان جوابی به این اتهامات نیز باشد. 

این حرف آدم های کوچک و ضعیف است؛ چراکه در عرصه فوتبال حرفی برای گفتن 
ندارند و سعی می کنند به حاشیه بپردازند. من با سند و مدرک ثابت می کنم فصل 
گذشته بیشترین ضرر را از داوری دیدیم، هرچند معتقدم این اشتباهات سهوی بوده 
اما با وجود همین اشتباهات ما با اقتدار قهرمان شدیم. به هر حال در فوتبال آدم های 
کوچکی وجود دارند که سعی می کنند با زدن این قبیل حرف ها خود را بزرگ جلوه دهند. 

با این حال معتقدم هنوز هیچ کاری نکرده ایم و تازه اول راه هستیم. 

تیم جوانی که ابتدای فصل بستید در اثر اجبار و شرایط مالی بود یا به چنین نفراتی برای 
حضور در لیگ برتر اعتقاد داشتید؟

وقتی سال گذشته تمام رکوردها را زدیم و بازی تماشاگرپسندی ارائه دادیم، ثابت کردیم 
که بازیکنان مان توانمند هستند. از این رو ۸0 درصد از نفرات فصل قبل را حفظ کردیم. 
وقتی بازیکن کیفیت لازم را دارد در جایگاه بزرگتر هم می تواند این کیفیت را ارائه دهد، 
فقط نیاز به شانس و تلاش دارد. بنابراین با بودجه ای که در اختیار داشتیم بازیکنان 
یکدست و همراهی را انتخاب کردیم. واقعیت این است که ما به آنها فرصت دادیم 

و آنها به بهترین شکل ممکن از آن استفاده کردند. 

آیا در ابتدای فصل تصور می کردید که در نیم فصل جایگاه خوبی را به دست آورید 
و مورد تحسین قرار بگیرید؟

واقعیت این اســـت که کســـر 3 امتیاز ابتدای فصل که در ابتدا ۶ امتیاز بود، کار را 
برای ما بسیار سخت کرد. برای اینکه بتوانیم حال وهوای بازیکنان را تغییر داده و از 
استرس شان بکاهیم کار بسیار سختی داشتیم. از طرفی لازم بود که به مالک باشگاه 
هم آرامش دهیم. اولین هدف ما حفظ سهمیه در لیگ بود که به آن دست یافتیم. در 

ادامه مسیر هم باید تلاش کنیم تا جایگاه مان را بهتر کنیم.

در طول فصل حاشیه زیادی از تیم تان ندیدیم و حتی در بین بیانیه نویسی ها نیز حضور 
نداشتید. چرا؟

ما حتی الان که اعتقاد داریم کسر امتیاز اجحاف در حق تیم ما بود اما به قوانین احترام 
می گذاریم. حتی در بازی با سپاهان که مجوز بازی برای بازیکنان شان نداشتند اما 
به یکباره همه نفراتشان مقابل تیم ما به میدان آمدند، نه بیانیه ای صادر کردیم و نه 
معترض شدیم؛ چراکه اعتقاد داشتم بازیکنی که می تواند به تیمش کمک کند و 
قرارداد بســـته اســـت باید در ترکیب حضور داشـــته باشد. وقتی ارنج تیم سپاهان و 
بازیکنانـــش را دیـــدم، به بازیکنانم گفتم پیروزی در چنین شـــرایطی عزت و اعتبار 
دارد زیرا اعتقاد داریم در فوتبال دنیا سقف معنی ندارد. برخی تیم ها شرایط مالی 
خوبی دارند، طبیعتا بازیکنان با کیفیتی می گیرند. اگر بتوان این تیم ها را شکست 
داد، ارزشمند است. وقتی تیمی مقابل بارسلونا یا رئال مادرید با بازیکنان عالی شان 

نتیجه می گیرد، باعث افتخار و مقتدر اســـت، نه اینکه با حواشـــی و از این قبیل 
مباحث خود را درگیر کرده و از رقابت درون زمین غافل شود. این کیفیت بازیکنان 

است که موفقیت را رقم می زند. 

فصل دوم معمولا به دلیل بازی محتاط و تخریبی اغلب تیم ها، کار ســـخت تر اســـت 
. برنامه ای برای نیم فصل دوم دارید؟ مخصوصا برای تیم هجومی شمس آذر

ما یک پلن تاکتیکی داریم که همان را ادامه می دهیم. مهم این است که تماشاگران 
خوشحال و راضی از ورزشگاه به خانه بروند. نتیجه برای ما مهم نیست و طبیعتا با 

یک بازی باکیفیت شانس برنده شدن هم بیشتر می شود. 

اردوی تیم در ترکیه قطعی شد؟
برنامه ریزی هایی در این خصوص انجام دادیم. اردویی با بازی های خوب تدارکاتی 
در برنامه ما وجود دارد. امیدوارم بتوانیم با برگزاری یک اردوی مفید، بیشترین استفاده 
را از این آماده سازی ببریم. برای حل مشکل خروجی بازیکنان تلاش کردیم و هدف 

این است که با همه نفرات به اردو برویم. 

در اردوی تیم ملی حاضر شده بودید. نظرتان در مورد این تیم چیست؟
حضور در کیش فرصتی شد تا به تمرینات تیم ملی سری بزنم و توفیقی شد تا بر توانایی 
فنی خود بیفزایم. به نظر من تیم خوبی داریم که بازیکنان خوبی در آن حضور دارند. 
قلعه نویی به عنوان یک مربی توانا می تواند با این بازیکنان اتفاقات خوبی را رقم بزند. 
البته کار به هیچ وجه راحت نیست و رقابت های سختی انتظار تیم ما را می کشند.

باشگاه پرسپولیس منتظر تخفیف یحیی! 

3  احتمال قوی برای نیمکت پرسپولیس
پولی برای نقل و انتقالات در حساب نیست

سعید دقیقی در گفت وگو با »فرهیختگان«: جایگاه مان می توانست در بین پنج تیم اول جدول باشد

در فوتبال دنیا سقف بودجه معنی ندارد
 هنوز هیچ اتفاقی نیفتاده و در اول راه هستیم                           تیم ملی بازی های سختی در پیش دارد

حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

نیلوفر مژدهی
خبرنگار

از باشگاه پرسپولیس اخباری مبنی بر مذاکره 
با تارتار و حسینی شنیده می شود

بازگشت به دوران غیردرخشان؟
درحالی که گفته می شود گزینه نخست قرمزها برای جانشینی 
یحیـــی گل محمـــدی، برانکـــو اســـت، اخبـــاری از باشـــگاه 
پرسپولیس به گوش می رسد مبنی بر اینکه گزینه های ایرانی 
همچون مهدی تارتار و مجتبی حسینی نیز در لیست آنها 
وجود دارند و حتی مذاکراتی با آنها صورت گرفته تا شرایط شان 
برای حضور احتمالی روی نیمکت پرسپولیس سنجیده شود. 
این درحالی اســـت که پس از دوران موفق برانکو و یحیی در 
پرسپولیس بازگشت به دورانی که برای قرمزها چندان درخشان 
نبود، نمی تواند چندان منطقی باشد. در توانایی این دو مربی 
که اتفاقا فصل خوبی را در تیم های خود سپری کرده اند تردیدی 
وجود ندارد اما نباید فراموش کرد هدایت باشگاه بزرگی چون 
پرســـپولیس کار راحتـــی نیســـت و ایـــن انتخاب ها به نوعی 

عقب گرد برای این باشگاه پرطرفدار محسوب می شود.

WWW.FDN.IR

FARHIKHTEGANDAILY

صدای نخبگان
 نگاه جــوانان
FA R H I K H T E G A N

گهی های روزنامه  سازمان آ

a66348018@gmail.com :ایمیل

تلفن وفکس:

 )021( 62999495 

فراخوانمناقصهعمومیدومرحلهای
شماره1402-3

صندوق بیمه کشاورزی، بر اساس قانون برگزاری مناقصات در نظر 
یابی  دارد نسبت به برگزاری مناقصه عمومی دومرحله ای همراه با ارز
ک و پنس دام« در بستر سامانه تدارکات  فنی –بازرگانی »خرید پلا
الکترونیکی دولت )ســـتاد( تحت شماره 2002001012000004 به شرح 

زیر اقدام نماید:
: صندوق بیمه کشاورزی به نشانی:  نام و نشانی دستگاه مناقصه گذار
تهران – خیابان ستارخان- خیابان شهید حبیب اله – خیابان شهید 
ک  ( نبش خیابان زنجان شمالی- پلا یان نو مسعود سروش )یکم در

5۸- تلفن ۶4009000 – دورنگار ۶۶557715
ک گـــوش )ویژوال  یـــد ده میلیـــون قطعه پـــلا موضـــوع مناقصـــه: خر
ک کوب و 1.000 قطعه سوزن  پلاســـتیکی( و 1.000 دســـتگاه پنس پلا

یدک مربوطه
: یک فقره ضمانتنامه  نوع و مبلغ تضمین شرکت در فرآیند ارجاع کار
بانکـــی معتبر )با اعتبار ســـه ماهه( بـــا آخرین فرمت بانک مرکزی یا 
فیش واریز نقدی به حساب شماره 1140۸21۸0 به نام صندوق بیمه 
یال )شـــانزده میلیارد و پانصد  کشـــاورزی به مبلـــغ 1۶.500.000.000 ر

یال( نزد بانک کشاورزی شعبه صندوق بیمه کد 4۸47  میلیون ر
یافـــت اســـناد مناقصه: کلیـــه مراحل برگـــزاری مناقصه از  نحـــوه در
 طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرس:
  www.setadiran.ir  انجام خواهد شـــد و لازم اســـت مناقصه گران 
یافت گواهی  درصورت عدم عضویت قبلی، نسبت به ثبت نام و در
امضای الکترونیکی )به صورت برخط( برای کلیه صاحبان امضای 

مجاز و مهر سازمانی، اقدام لازم را به عمل آورند.
مواعد زمانی: تاریخ انتشار فراخوان در سامانه ستاد  1402/10/1۸ و مهلت 
دریافت اسناد فراخوان 1402/10/27 و مهلت ارسال پیشنهاد حداکثر 
تا ساعت 13:00 مورخ  1402/11/09 و زمان بازگشایی     پاکت ها ساعت 
9:00 مورخ  1402/11/10 می باشد که در سامانه ستاد درج گردیده است.
گهی مناقصه )نوبت اول و دوم( به  ســـایر موارد: هزینه چاپ و نشـــرآ

عهده برنده مناقصه می باشد.  
صندوق بیمه کشاورزی
شماره شناسه1634874
شماره م.الف3865

نوبت اول
گهی قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســـاختمان های فاقد ســـند رســـمی حوزه  آ

ثبتی قائمشهر
نظر به دستور مواد 1 و 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و ساختمان های فاقد سند 
ک متقاضیانی که در هیات موضوع ماده یک قانون مذکور  رسمی مصوب 1390/09/20، املا
مستقر در واحد ثبتی قائمشهر مورد رسیدگی و تصرفات مالکانه و بلامعارض آنان محرز و 

گهی می گردد : رای لازم صادر گردیده جهت اطلاع عموم به شرح ذیل آ
ک 4۸ اصلی بخـــش 1۶ 49۸3 فرعی به نام  ک متقاضیـــان واقـــع در قریه آبندانســـر پـــلا امـــلا
آقای محمد هدایت پناه نسبت به ششدانگ یک باب خانه به مساحت 14۶/24 مترمربع 

ی بدون واسطه از آقای حشمت اله گرائلی مالک رسمی. خریدار
لـــذا بـــه موجب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســـاختمان های فاقد 
گهی در دو نوبت به فاصله 15 روز از طریق  ســـند رســـمی و ماده 13 آیین نامه مربوطه این آ
گهی رای  این روزنامه محلی / کثیرالانتشار در شهرها منتشر و در روستاها علاوه بر انتشار آ
هیات الصاق تا درصورتی که اشـــخاص ذینفع به آرای اعلام شـــده اعتراض داشـــته باشند 
یخ الصاق در محل تا دو ماه اعتراض  گهی و در روستاها از تار یخ انتشار اولین آ باید از تار
خـــود را بـــه اداره ثبـــت محـــل وقوع ملک تســـلیم و رســـید اخذ نمایند. معتـــرض باید ظرف 
یخ تســـلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواســـت به دادگاه عمومی محل  یک ماه از تار
نمایـــد و گواهـــی تقدیـــم دادخواســـت را به اداره ثبت محل تحویـــل دهد که در این صورت 
اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است و درصورتی که اعتراض در مهلت 
قانونی واصل نگردد یا معترض گواهی تقدیم دادخواســـت را به دادگاه عمومی محل ارائه 
نکند اداره ثبت مبادرت به صدور ســـند مالکیت می نماید و صدور ســـند مالکیت مانع 

از مراجعه متضرر به دادگاه نیست.
یخ انتشار نوبت اول:1402/10/16 تار
یخ انتشار نوبت دوم: 1402/11/01 تار
میم الف: 1634319
ک شهرستان قائمشهر - رئیس اداره ثبت اسناد و املا مرتضی قاسم پور


